

10H8M MENJELAJAH TURKI 2022

TURKISH AIRLINES (Direct Flight)

(ISTANBUL – BURSA – PAMUKKALE – CAPPADOCIA – ERCIYES)

TARIKH	MUSIM	SLOT
4 - 13 DEC 2022	Musim Sejuk	31

JADUAL PENERBANGAN: TURKISH AIRLINES (DIRECT FLIGHT)

DARI	DESTINASI	NO FLIGHT	ETD	ETA
KUL	IST	TK61	2340	0625*
IST	KUL	TK60	0150	1715

HARGA SEORANG:

TARIKH	DEWASA		KANAK-KANAK		BAYI
	TWIN/TRIPLE	SINGLE	CHILD (6-11)	INFANT (2-5)	
DEC 22	RM5299	RM6049	RM5159	RM4829	RM1000

4 DIS, HARI 01 : BERANGKAT DARI KUALA LUMPUR – ISTANBUL (MOB)

Berkumpul 4 jam sebelum berlepas di lapangan terbang KLIA dan semua peserta akan diberi taklimat berkenaan perjalanan ke Turki oleh wakil ketua rombongan syarikat kami. Daftar masuk penerbangan dan berlepas dari KLIA.

5 DIS, HARI 2: ISTANBUL – BURSA (MT/MM)

Setiba di lapangan terbang Istanbul, anda akan disambut oleh pemandu pelancong tempatan. Selepas sarapan pagi, peserta akan memulakan lawatan ke Masjid terbesar di Turki, Camlica Mosque. Peserta akan meneruskan perjalanan ke Bursa dan merasai keenakan manisan di Candy & Turkish Delight Shop. Peserta akan dibawa melawat ke Grand Mosque – Ulu Camii dan Koza Han Silk Bazaar. Makan malam dan bermalam di Bursa.

6 DIS, HARI 3: BURSA - PAMUKKALE (SP/MT/MM)

Setelah sarapan, peserta akan meneruskan perjalanan ke Pamukkale dan dibawa melawat dan menerokai Antique City of Hierapolis & Cotton Castle. Disini peserta dapat melihat Byzantine Gate, Roman Theatre, Antique Pool dan Thermal Pool - Cotton Castle. Peserta akan dibawa untuk membeli belah di Cotton Textile Factory. Makan malam dan bermalam di Pamukkale.

7 DIS, HARI 4: PAMUKKALE - CAPPADOCIA (SP/MT/MM)

Sarapan pagi, peserta akan meneruskan perjalanan ke Cappadocia. Makan malam dan bermalam di Cappadocia.

8 DIS, HARI 5: CAPPADOCIA (SP/MT/MT)

Setelah sarapan, peserta akan memulakan lawatan penuh di Cappadocia. Melawat **Onyx Shop**, Turkish handmade Carpet Factory dan Pottery Shop. Peserta juga dapat menikmati keindahan **Panoramic Open View, Pigeon Valley, Camel Rock, Mushroom Valley** dan **Esentepe Hills**. Makan malam dan bermalam di Cappadocia. **Optional Hot Air Balloon**.

9 DIS, HARI 6: CAPPADOCIA – ERCIYES (SP/MT/MM)

Sarapan pagi di hotel, peserta akan dibawa melawat ke **Underground Cities** dan makan tengah hari di Cappadocia. Meneruskan perjalanan ke Erciyes. Daftar masuk hotel di Erciyes. Aktiviti sukan salji seperti ski, luncur ais, papan luncur dan lain-lain. Makan malam dan bermalam di Erciyes.

10 DIS, HARI 7: ERCIYES (SP/MT/MM)

Setelah sarapan pagi, aktiviti sukan salji dan aktiviti bebas. Makan tengah hari di **Pekan Develi**. Lawatan santai di pekan Develi. Pulang ke hotel. Aktiviti bebas.

11 DIS, HARI 8: ERCIYES - ISTANBUL (SP/MT/MM)

Setelah sarapan pagi, bertolak ke Istanbul. Makan tengah hari di restoran lokal dalam perjalanan. Tiba di Istanbul. Makan malam di Istanbul.

12 DIS, HARI 9: ISTANBUL (SP/MT/MM)

Sarapan pagi di hotel, peserta akan memulakan lawatan penuh di Old City of Istanbul termasuk **Blue Mosque** dan **Hagia Sophia Mosque**. Peserta akan dibawa untuk bergambar dihadapan **Topkapi Palace**. Seterusnya peserta akan dibawa membeli belah di **Grand Bazaar**, pusat membeli belah yang berusia 500 tahun. Makan malam dan terus ke lapangan terbang 4 jam sebelum pelepasan.

13 DIS, HARI 10: KLIA (MOB)

Anda selamat sampai di lapangan terbang Kuala Lumpur.

MOB: MEALS ON BOARD SP: SARAPAN PAGI MT : MAKAN TENGAH HARI MM: MAKAN MALAM

Jadual perjalanan tertakluk kepada perubahan dan pindaan

PAKEJ TERMASUK:	PAKEJ TIDAK TERMASUK:
<ul style="list-style-type: none"> ✓ Tiket penerbangan pergi dan balik Turkish Airlines + 30kg luggage ✓ Hotel 4-5 bintang sepanjang perjalanan ✓ Pemandu pelancong berpengalaman berbahasa English sepanjang perjalanan ✓ Makan mengikut jadual perjalanan ✓ Tiket masuk lawatan mengikut jadual perjalanan ✓ Bayaran parking ✓ Semua cukai perkhidmatan sepanjang perjalanan ✓ Tiket ferryboat di Istanbul, Bosphorus Cruise 	<ul style="list-style-type: none"> ➢ INSURAN perjalanan (RM120/seorang) ➢ Perbelanjaan peribadi seperti minuman, souvenirs, telephone calls, porter, laundry, etc. ➢ Urusan visa untuk bukan warganegara Malaysia ➢ Yuran Tippings RM184/seorang/8hari ➢ Tambahan/Pilihan:- Tiket Belon Udara Panas 250 USD/seorang

NOTA:

1. Jenis waktu penerbangan mungkin akan berubah berdasarkan situasi semasa.
2. Mohon peserta tidak membeli penerbangan domestic dahulu sebelum mendapat nasihat daripada pihak kami.
3. Jika anda berminat sila hubungi kami untuk mengesahkan slot kekosongan untuk tarikh perjalanan.
4. Deposit RM1000/seorang, bagi tempahan slot kekosongan pakej.
5. Bayaran penuh hendaklah dijelaskan 50 hari sebelum tarikh pelepasan.

*Raha Legacy Holidays Sdn Bhd Terms and Condition apply. Please refer at <http://www.rahaholidays.com/termsconditions.html> for more details.